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OBČINA TREBNJE  
OBČINSKI SVET  
ODBOR ZA DRUŽBENE, GOSPODARSKE DEJAVNOSTI   
IN KMETIJSTVO 
www.trebnje.si  
E: obcina.trebnje@trebnje.si  
Goliev trg 5, 8210 TREBNJE  
T: 07 348 11 00  

 

Datum:  25. 2. 2021 

 

 

9. seje Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo,  ki je 

potekala v sredo, 24. 2. 2021, ob 16. uri v veliki sejni sobi Občine Trebnje  

  
Prisotni člani:  Špela Smuk, Ana Moder, Nada Pepelnak, Majda Gazvoda, Jože 

Avgustinčič, Marija Zupančič 
Odsoten:  Marjana Kužnik 

Ostali prisotni:  Alojzij Kastelic, župan 
Janez Pirc, direktor 
Irena Žužek, vodja oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, 
Majda Šalehar, svetovalka. 

 
 
Sejo je vodila predsednica Špela Smuk, ki je ob 16. uri ugotovila sklepčnost, saj je bilo prisotnih  šest 
(6) članov odbora. Predstavila je predlagan dnevni red, ki so ga prisotni prejeli z vabilom, predlogov 
za dopolnitev ni bilo, zato je podala na glasovanje naslednji 
 
DNEVNI RED:  
1. Pregled in potrditev zapisnika 8. seje Odbora z dne 29. 9. 2020 
2. Predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2021 in Predlog Odloka o proračunu Občine 

Trebnje za leto 2022  
3. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o enkratnem denarnem prispevku za novorojence 

v Občini Trebnje – skrajšani postopek 
4. Sklep o določitvi višine enkratnega denarnega prispevka za novorojence v občini Trebnje 
5. Predlog Odloka o razglasitvi Cerkve sv. Florijana za kulturni spomenik lokalnega pomena  
6. Razno 
        Podatki o glasovanju:  

Prisotni člani: 6 
ZA so glasovali: 6  

PROTI so glasovali: 0  
Dnevni red je sprejet.  

 
K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA  
Pregled in potrditev zapisnika 6. seje Odbora z dne 4. 12. 2019 

 
Predsednica je pozvala prisotne, če imajo pripombe na zapisnik. Člani odbora pripomb niso podali, 
zato je predsednica podala na glasovanje 
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SKLEP:  
Zapisnik 8. seje Odbora za družbene, gospodarske dejavnosti in kmetijstvo z dne 29. 9. 2020 
se potrdi. 
 
 
 Podatki o glasovanju:  

Prisotni člani: 6 
ZA so glasovali: 6 

PROTI so glasovali: 0  
          Sklep je bil sprejet.  
 
K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o proračunu Občine Trebnje za leto 2021 in Predlog Odloka o proračunu 
Občine Trebnje za leto 2022  
 

Direktor Janez Pirc je obrazložil predlog proračuna za leto 2021 in 2022 in  navedel, da je v 
proračunu predvidenih 48 % investicijskih izdatkov ter izpostavil kot največjo investicijo dozidavo 
Podružnične šole Dolenja Nemška vas, prenovo stavbe CIK-a Trebnje, urejanje kanalizacije, 
ureditev igrišča pri šoli v Dobrniču, nakup zemljišč, med njimi tudi za vrtec v Velikem Gabru. 
 
Predsednica Špela Smuk je odprla razpravo. 
 
Majda Gazvoda je podala :  

- vprašanje: kje je predviden nakup zemljišč v predvidenem strošku 300.000 EUR.  
- mnenje, da sredstva za izvajanje pomoči na domu ne bodo zadoščala za realizacijo storitev 

in predlagala povečanje v višini 5.000 EUR. 
- vprašanje glede urejanja naselja Dobrava, zagotovitve avtobusnega postajališča in ureditev 

kolesarske poti  
- vprašanje glede ureditev kolesarske poti Žužemberk – Trebnje 

 
Župan je pojasnil, da je zemljišče na Blatu, cca 1,5 ha po ceni 3 eur na m2, katero je predvideno za 
ureditev območja za izgradnjo varovanih stanovanj. Z zemljišči v lasti občini bi zagotovil pogoje za 
gradnjo objektov za  potrebe varstva starejših občanov. 
Na vprašanje Špele Smuk ali misli graditi Občina, je odgovoril, da ne. Da bo občina zemljišča uredila 
in jih prodala zainteresiranim investitorjem.  
Na vprašanje Nade Pepelnak, kdo je lastnik zemljišč, je župan odgovoril, da Anton Zaletelj in v enem 
delu Damjan Kozlevčar. Na njeno vprašanje po koliko bi lahko kasneje Občina zemljišča prodala, je 
odgovoril okoli 65 EUR/m2. 
Na vprašanje Marije Zupančič, kako so prišli do zneska 300.000 EUR, če se odkupuje 1,5 ha po 3 
EUR, kar je 45.000, ni bilo odgovora. Pojasnila se bodo pripravila do seje Občinskega sveta. 
 
Župan je pojasnil, da so sredstva za izvajanje storitev pomoči na domu v skladu s planiranimi 
oziroma višje od realizacije v letu 2020  in poudaril, da je občina vedno sledila realizaciji izvedenih 
storitev in v primeru, da se med letom ugotovi odstopanja oziroma povečanje, bo občina sredstva 
zagotovila.  
Župan je dejal, da za avtobusno postajališče v Dobravi ni pridobljenega zemljišča oziroma ustreznih 
soglasij, zato podaja pobudo krajanom, da le-to zagotovijo. 
 
Špela Smuk je pri pregledu proračuna opazila na nekaterih postavkah zelo visoka zvišanja glede na 
realizacijo v preteklem letu (reprezentanca, materialni stroški uprave, promocija župana…) hkrati pa 
na nekaterih drastično znižanje- kot primer je navedla Glasbeno šolo Trebnje. 
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Predlagala je zvišanje sredstev za Glasbeno šolo Trebnje na raven realizacije preteklih let. Kar 
pomeni 400 EUR za materialne stroške in 10.000 EUR za investicije v osnovna sredstva oz. 
inštrumente. Popolnoma neprimerno se ji zdi, da že tako minimalna sredstva, ki jih zagotavljamo 
tako pomembnemu zavodu, znižala za 50%. Vodjo oddelka gospo Ireno Žužek je vprašala, zakaj je 
prišlo do znižanja, ali so to uskladili z zavodom? Župan je odgovoril, da je to njegova odločitev, saj 
želi s tem znižanjem pritisniti na ravnateljico, da bo soglašala z nakupom oz. selitvijo v prostore na 
Baragov trg. Župan je še poudaril, da ostale občine (Šentrupert, Mokronog.) ne izpolnjujejo svojih 
obveznosti, le Trebnje. Špela Smuk je odgovorila, da zagotavljanje sredstev za delovanje Glasbene 
šole nikakor ni v povezavi z nakupom ali s čimerkoli drugim. Da gre za nujna sredstva, ki smo jih kot 
ustanovitelj dolžni zagotoviti za normalno delovanje zavoda.  
 
Smuk Špela je podala tudi pobudo, ki jo je prejela s Sveta staršev Vrtca Mavrica Trebnje, da se 
staršem, ki rešujejo prvi stanovanjski problem s kreditom, zniža plačilo za en plačilni razred. 
Povedala je, da je takšna gesta prijazna do mladih družin in da jo podpira. Strokovne službe je 
vprašala ali razpolagajo z oceno finančnih posledic takšnega sklepa. Irena Žužek je odgovorila, da 
ne. Špela Smuk je podala pobudo, da strokovne službe do seje OS pripravijo oceno finančnih 
posledic glede na primerjavo s podatki MO Novo mesto, kjer imajo enak pravilnik. 
Župan je pojasnil, da zaradi velikih obveznosti občine pri plačevanju oskrbnine v vrtcu (70% 
vrednosti oskrbnin plača občina) težko zagotovi še več sredstev za predšolsko vzgojo. Dejal je, da 
ima občina že sedaj višje ugodnosti za starše pri plačilu oskrbnine kot druge občine (npr: za daljšo 
počitniška odsotnost – do 2 mesecev, starši plačajo 30% določenega prispevka njihovega plačilnega 
razreda, v primeru bolezni uveljavljajo olajšavo v višini 20 % prispevka), opozoril na prispevek ob 
rojstvu otroka, na subvencijo za mlade družine ob reševanju prvega stanovanjskega problema v 
višini  do 1.500 EUR na družino. 
 
Pepelnak Nada je v zvezi s pobudo o znižanju plačil vrtca postavila vprašanje, če je predlog samo 
za starše, ki imajo kredite. Kaj v primeru, če družina rešuje stanovanjski problem na druge načine, 
saj niso vsi kreditno sposobni. Prosila je, da se vsem članom odbora posreduje pobuda Sveta 
staršev. 
 
Špela Smuk je podala vprašanje, kako to, da se ponovno in celo v obeh naslednjih letih zagotavljajo 
sredstva za Cvičkarijo, če je bilo zagotovljeno, da se le ta seli po Dolenjski oz. v druge občine. 
Strošek je zelo visok, kot primerjavo je podala, da občina za celo leto za vse športne prireditve v celi 
občini zagotavlja 600 EUR. Po vrhu vsega, gre za leto, ki ga zaznamujejo omejitve zbiranja in ne 
razume planiranih sredstev za Cvičkarijo.  
Župan je odgovoril, da je prireditev združena s »trebanjskim košem«, da je sedaj dosežen nivo, ki 
prispeva k pomembni prepoznavnosti občine in turizma. Če razmere ne bodo dopuščale, bodo 
sredstva neporabljena. 
 
Špela Smuk je podala ugotovitev, da smo v lanskem letu prišli do čudovite in prepotrebne pridobitve 
in sicer Kulturne ploščadi Forma Viva, ki so jo občani takoj posvojili in na katerega smo upravičeno 
ponosni. Podala je obrazložitev, da je bil sprva narejen celostni idejni projekt, ki predvideva urejanje 
kulturnega parka veliko širše. Zaradi omejitve zgornjega zneska za evropska sredstva na razpisu 
CLLD, se je projekt razdelil v dve fazi. Prva je uspešno realizirana, druga pa čaka na izvedbo. Glede 
na to, da Trebnje nujno potrebuje takšne površine, da se je izveden del izkazal za zelo pozitivno 
pridobitev in da drugi del čaka na izvedbo, podaja pobudo, da se v naslednjih dveh proračunskih 
letih za le to zagotovi sredstva. 
Župan in direktor sta povedala, da je gre za enega najslabše pripravljenih projektov, da je pri izvedbi 
prihajalo do odstopanj od projektantskih popisov in da je to projekt KS Trebnje. Občina je partner v 
projektu, ki pa je zaradi sprememb projekta zagotovila 80.000 EUR (od sprva predvidenih 25.000 
EUR).  
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Župan in direktor sta povedala, da Občina ne razpolaga z nobeno dokumentacijo za drugi del 
projekta in naj se jim dostavi. 
Špela Smuk je povedala, da ima občinska uprava zaposlenih 30 strokovnih delavcev, in da predlaga, 
da izvedbeno dokumentacijo za končanje kulturnega parka pripravijo na občini. 
 
Špela Smuk je izrazila razočaranje nad sredstvi namenjenimi izgradnji novih otroških igrišč – obe leti 
0 EUR in vzdrževanju otroških in športnih površin – obe leti 0 €. Vesela je, da so po vseh letih letos 
prvič zagotovljena sredstva za vzdrževanje ŠPT, kar do sedaj ni bilo. 
Kljub izgradnji ŠPT, smo še vedno zelo podhranjeni s športnimi površinami glede na število 
prebivalcev, zato so le te preobremenjene. Zato je nujno zagotavljati sredstva za vzdrževanje le teh 
in narediti strategijo izgradnje novih športnih objektov. 
Predlagala je, da se sredstva za vzdrževanje športnih površin na Cvibljah iz 0 € dvignejo vsaj na 
5.000 €. 
Nadalje je izpostavila pomanjkanje otroških igrišč v Trebnjem. Njena ocena je, da je v Trebnjem 
skoraj 1000 otrok (vrtčevski in nižja stopnja), ki nujno potrebuje površine za igro. Otroških igrišč, 
razen zadnje pridobitve pri DSO v izvedbi KS Trebnje – ni.  Glede na število prebivalcev bi še 10 
takšnih igrišč. Povedala je, da zaradi pomanjkanja tovrstnih površin otroci nimajo sploh možnosti 
kakovostnega in predvsem varnega preživljanja prostega časa na prostem. Občino poziva, glede na 
to, da v proračunu ni zagotovila nič sredstev za izgradnjo novih igrišč, le k temu takoj pristopi. Najprej 
s planiranjem umestitve novih površin in takoj zatem z izgradnjo. Do takrat pa predlaga, glede na 
res alarmantno stanje, da se od 16.00 do 19.00 vsak dan odprejo vrtčevska igrišča za prost dostop 
in zagotovi sredstva dodatno vzdrževanje. 
 
Župan je dejal, da je v mestu Trebnje »Jurčkov gozd«, za katerega pa meni, da ga KS Trebnje ne 
vzdržuje primerno. Prav tako meni, da so otroška igrišča dolžni zagotoviti investitorji 
večstanovanjskih objektov in prebivalci blokov, ki so lastniki funkcionalnih zemljišč.  
 
Jože Avguštinčič je rekel, da za izgradnjo otroških igrišč skrbijo KSji in kot primer navedel DNV in 
Dobrnič.  
 
Špela Smuk je povedala, da po njenem vedenju KS Trebnje nima v upravljanju nobenega 
primernega zemljišča več in prav zato je podala to pobudo. Potrebe v mestu Trebnje so res zelo 
velike. Zato je nujno potrebno pristopiti k zagotavljanju novih otroških igrišč. 
 
Špela Smuk je izpostavila nevarno in neprimerno cesto ter nujno prepotrebno investicijo v cesto na 
Studenec, vendar vidi, da je v naslednjih dveh letih v proračunih predvideno skupaj le dobrih 5.000. 
Direktor je glede ceste Studenec pojasnil, da ni pridobljenih soglasij za poseg in da OU čaka, da se 
jim dostavijo.  
 
Na vprašanje Špele Smuk ali je znesek namenjen za delovanje Rdečega križa Trebnje s to 
organizacijo usklajen in zadostuje potrebam, je strokovna delavka OU  Majda Šalehar pojasnila, da 
je usklajen. 
 
Predsednica je izrazila prošnjo in pričakovanje, da ker gre pri predlogih odbora za res minimalne 
spremembe, le te župan sprejme in upošteva pri končnem predlogu proračunov. 
 
Po podanih predlogih so člani oblikovali predlog dopolnitve oziroma sprememb predloga proračuna. 
Predsednica je podala na glasovanje dva sklepa: 
 
SKLEP št. 1: 
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Odbor za družbene, gospodarske dejavnosti, in kmetijstvo predlaga Občinskemu svetu, da 
sprejme Odlok o proračunu Občine Trebnje za leto 2021 in 2022, z naslednjimi spremembami 
in dopolnitvami na področjih oziroma postavkah: 

 

prorač 
postavka/ 

Naziv postavke: 

povečanje PREDLOG povečanje PREDLOG 

konto 2021 v EUR PRORAČUNA 2022 v EUR PRORAČUNA 

    2021   2022 

19012 
Materialni stroški v 
glasbeni šoli  

400,00 28.400,00 400,00 28.400,00 

413302 
tekoči transferi v javne 
zavode za blago in 
storitve 

OBRAZLOŽITEV: Povečanje je z namenom zagotoviti sredstva enaka na lanski ravni. 

19015 

Investicije in 
ivesticijsko 
vzdrževanje glasbeni 
šol 10.000,00 20.000,00 10.000,00 20.000,00 

432300 
Investicijski transferji 
javnim zavodom 

OBRAZLOŽITEV: Povečanje je z namenom zagotoviti sredstva enaka na lanski ravni. 

nova 
postavka  

Vzdrževanje športnih 
objektov 

5.000,00 5.000,00 5.000,00 5.000,00 

OBRAZLOŽITEV: Sredstva so namenjena za vzdrževanje nogometnega igrišča na Cvibljah 

nova 
postavka  

Vzdrževanje otroških 
igrišč 5.000,00 5.000,00 5.000,00 5.000,00 

    

 OBRAZLOŽITEV: Sredstva so namenjena za ureditev in vzdrževanje otroških igrišč. 

20011 
Dejavnost izvajanja 
pomoči na domu 

5.000,00 136.000,00 5.000,00 136.000,00 
411999 

Drugi transferi 
posameznikom in 
gospodinjstovom 

OBRAZLOŽITEV: Povečanje je z namenom, da se zagotovi zadostna sredstva za izvajanje storitve 
pomoči na domu. 

 
Podatki o glasovanju:  
   Prisotni člani: 6 
   ZA so glasovali: 6 
   PROTI so glasovali: 0  

   Sklep je sprejet.  
 
SKLEP št. 2: 
Odbor za družbene, gospodarske dejavnosti, in kmetijstvo podaja pobudo in predloge: 
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a) Občinska uprava naj do seje občinskega sveta poda finančno oceno stroškov pobude 
Sveta staršev Vrtca Mavrica Trebnje glede znižanja plačila za starše, ki prvič rešujejo 
stanovanjsko problematiko s stanovanjskim kreditom. 

b) Občinska uprava pripravi obrazložitev nakupa parcel na Blatu. 
c) Občinska uprava pripravi pregled obstoječih otroških igrišč in strategijo izgradnje 

potrebnih novih igrišč ter urejanja in vzdrževanja obstoječih. 
d) Občinska uprava skupaj z Vrtcem Mavrica Trebnje prouči možnost javne uporabe 

(odprtja) vrtčevskih otroških igrišč  v popoldanskem času, predvidoma med 16. in 19. uro. 
 
                                                                                                            Podatki o glasovanju:  
   Prisotni člani: 6 
   ZA so glasovali: 5 
   PROTI so glasovali: 0  

   Sklep je sprejet.  
 
K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o enkratnem denarnem prispevku za 
novorojence v Občini Trebnje – skrajšani postopek 
 

Obrazložitev gradiva je podala Majda Šalehar.  
Razprave ni bilo, zato je predsednica podala na glasovanje  
 
SKLEP:  
1. Odbor za družbene, gospodarske dejavnosti, in kmetijstvo predlaga Občinskemu svetu, 

da sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o enkratnem denarnem 
prispevku za novorojence v Občini Trebnje po skrajšanem postopku. 

 
2. Odbor za družbene, gospodarske dejavnosti, in kmetijstvo predlaga Občinskemu svetu, 

da sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o enkratnem denarnem 
prispevku  za novorojence v Občini Trebnje.  

 
   Podatki o glasovanju:  
   Prisotni člani: 6  
   ZA so glasovali: 6 
   PROTI so glasovali: 0  
             Sklep je sprejet.  
 
K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 Sklep o določitvi višine enkratnega denarnega prispevka za novorojence v občini Trebnje 

 
Obrazložitev gradiva je podala Majda Šalehar.  
Razprave ni bilo, zato je predsednica podala na glasovanje  
 
SKLEP:  
Odbor za družbene, gospodarske dejavnosti, in kmetijstvo predlaga Občinskemu svetu, da 
sprejme Sklep določitvi višine enkratnega denarnega prispevka  za novorojence v Občini 
Trebnje. 
 
 
 
 
   Podatki o glasovanju:  
   Prisotni člani: 6  
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   ZA so glasovali: 6 
   PROTI so glasovali: 0  
             Sklep je sprejet.  

 
K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 Predlog Odloka o razglasitvi Cerkve sv. Florijana za kulturni spomenik lokalnega pomena 

 
Predlog je podala Irena Žužek, vodja oddelka za družbene dejavnosti. Dejala je, da je pobudo za 
razglasitev podal lastnik objekta. Postopki so bili izvedeni s soglasjem Zavoda za varstvo kulturne 
dediščine, OE Novo mesto in lastniki parcel v vplivnem območju. 
 
Predsednica je odprla razpravo. 
Majda Gazvoda je ponovno podala pobudo, da se pristopi k pripravi odloka, s katerim bi razglasili 
vso dediščino v občini za kulturni spomenik lokalnega pomena, kakor k temu pristopa večina občin. 
 
Irena Žužek je dejala, da so postopki izvedeni po pobudi lastnika, saj je potrebno pri razglasitvi 
upoštevati tudi mnenja lastnikov objekta, kot tudi mnenja vseh lastnikov zemljišč v vplivnem 
območju, zato so postopki dolgotrajni. 
 
Po razpravi je predsednica podala na glasovanje  
 
SKLEP:  
Odbor za družbene, gospodarske dejavnosti, in kmetijstvo predlaga Občinskemu svetu, da 
sprejme Odlok o razglasitvi Cerkve sv. Florijana za kulturni spomenik lokalnega pomena v 
prvi obravnavi.  
 
   Podatki o glasovanju:  
   Prisotni člani: 6  
   ZA so glasovali: 6 
   PROTI so glasovali: 0  
             Sklep je sprejet.  

 
K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Razno   

 
Majdo Gazvoda zanima terminski plan postavitve turistične signalizacije po krajevnih skupnostih. 
 
Župan je pojasnil, da Komunala Trebnje postavlja signalizacijo in da se izvaja v KS Trebnje, nato pa 
po drugih krajevnih skupnostih in predlagal, da na Komunali preveri glede termina. 
 
Marijo Zupančič zanima, v kateri fazi je projekt kolesarske pot na relaciji Trebnje – Mokronog. 
 
Župan je pojasnil, da je projekt pripravljen, pridobljena so potrebna soglasja, predvideno dokončanje 
je v letu 2023. 
 
Predsednica  je sejo zaključila ob 18. uri. 
 
Zapisala:  

Majda Šalehar, dipl. upr. org. 
Svetovalka I 

Špela Smuk l.r., 
predsednica 


